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 PROTOKÓŁ Nr 18/2/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 20.03.2013r. 
 

 
 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 10.00. 
 

Posiedzenie  
 
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr VII/46/2007 Rady Powiatu w Końskich z dnia 26 
września 2007r. w sprawie zmniejszenia opłaty za wydanie nowego 
dowodu rejestracyjnego pojazdu oraz prawa jazdy dla osób , którym 
zmieniono miejsce zameldowania w drodze decyzji administracyjnej, 

b) uchwalenia Statutu Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku 
i Rodzinie w Stąporkowie, 

c) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2013-2023, 

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2013r., 
e) zmiany uchwały Nr XXV/8/2013 Rady Powiatu w Końskich z dnia 

30 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji 
Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Końskich wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich, 

f) zmiany uchwały Nr XXV/9/2013 Rady Powiatu w Końskich z dnia 
30 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji 
Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Końskich wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Końskich, 
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g) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane według 
algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2013r.  

3. Sprawy różne. 
 
Ad – 2a. 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Zbignie w Struzik 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/46/2007 Rady 
Powiatu w Końskich z dnia 26 września 2007r. w sprawie zmniejszenia opłaty 
za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu oraz prawa jazdy dla osób, 
którym zmieniono miejsce zameldowania w drodze decyzji administracyjnej. 
 

W dyskusji głos zabrał: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał czy jest opinia prawna do stwierdzenia 
„uchyla się”. 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Zbignie w Struzik – 
powiedział, że to była poprawka Rady gdyż wcześniej był zapis „traci 
ważność”.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 

 
Ad – 2b. 
 
Dyrektor WPPDiR Monika Krawczyk  przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Statutu Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku 
i Rodzinie w Stąporkowie 
 

Dyskusji nie prowadzono. 

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
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Ad - 2 e, f, g. 

 

Projekty uchwał w sprawie:  

• zmiany uchwały Nr XXV/8/2013 Rady Powiatu w Końskich z dnia 
30 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji 
Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Końskich wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich, 

• zmiany uchwały Nr XXV/9/2013 Rady Powiatu w Końskich z dnia 
30 stycznia 2013r. w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji 
Technikum Uzupełniającego Nr 2 w Końskich wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Końskich, 

• określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane według 
algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2013r. 
 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Pan Krzysztof Stachera 

 

W dyskusji dot. określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane 
według algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2013r. głos zabrali:  

Radny Marian Król – zapytał, czy jest nabór i regulamin dla dzieci 
niepełnosprawnych, na które przeznacza się 40 tys. zł. 
 
Naczelnik Krzysztof Stachera – poinformował, że będzie konkurs na 
organizatora świetlicy i będzie powołana komisja kwalifikacyjna. 

Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że w ciągu roku następują zmiany 
zwiększające środki z PFRON, zapytał czy wiadomo jak będzie w tym roku. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – stwierdził, że są informacje odgórne, że nie ma 
szans na pozyskanie dodatkowych środków, a zapowiedzi są , że w przyszłym 
roku będzie jeszcze mniej. 
 
Radna Helena Obara – zapytała, kto organizował turnusy rehabilitacyjne. 

Naczelnik Krzysztof Stachera – odpowiedział, że PCPR, ale w tym roku nie 
ma na ten cel żadnych środków. Stwierdził jednocześnie, że będą inne środki 
przeznaczone na wyjazdy rehabilitacyjne dla osób niepełnosprawnych. 
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Innej dyskusji nie prowadzono.  

 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie 
pozytywnie. 

 
 

Ad - 2  c, d. 
 
Projekt uchwały w sprawie:  

• zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2013-2023, 

• zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2013r., 
 
przedstawiła Skarbnik Pani Edyta Drążkiewicz uwzględniając zmiany 
wprowadzone przez Zarząd po wysłaniu materiałów radnym.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, dlaczego tak drastycznie obcięto 
subwencję oświatową i o ponad 300 tys. zł mniej jest dla szkół niepublicznych, 
a wolnych środków jest 5,5 mln zł. 
 
Skarbnik  Edyta Drążkiewicz – powiedziała, że to nie są ostateczne dane, gdyż 
będą one po zakończeniu bilansu. Podkreśliła, że nie wiadomo dlaczego tak 
drastycznie obcięto subwencję oświatową, ale wynika to zapewne z algorytmu 
i sprawozdań szkół. Jeśli chodzi o szkoły niepubliczne to one same szacują ilość 
uczniów.  
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy będzie możliwe przekazanie 
400 tys. zł z ochrony środowiska dla ZOZ bez żadnych problemów. 
 
Skarbnik  Edyta Drążkiewicz  - powiedziała, że jest to uzgodnione zarówno 
z Naczelnikiem Wydziału Rolnictwa Agatą Binkowską jak i z Dyrekcją ZOZ. 
 
Przewodniczący Michał Pękala  - zapytał,  czy prawdą jest, że księgowy ZOZ 
p. Basiak powiedział, że jeśli będzie ujemny wynik finansowy to będzie 
prywatyzacja ZOZ-u. 
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Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, że dotyczy to dopiero przyszłego 
roku. 
 
Radny Marian Król  – powiedział, że środki dla ZOZ w obecnej kadencji są 
przekazywane cały czas. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że ważna jest też struktura wyniku 
finansowego. Powiedział też, że na ostatniej sesji był wniosek do gminy 
Końskie o zwrot 1 mln zł dla powiatu. 
 
Skarbnik  Edyta Drążkiewicz – powiedziała, że decyzja dot. odszkodowania 
za grunty. Burmistrz odwołał się od decyzji i na dzień dzisiejszy nie ma dyskusji 
w tym temacie.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
Przystąpiono do głosowania omówionych projektów uchwał. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w zmiany uchwały 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego 
na lata 2013-2023 pozytywnie większością głosów przy 4 głosach za i 5 głosach 
wstrzymujących się. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2013r.  pozytywnie większością głosów 
przy  4 głosach za i 5 głosach wstrzymujących się. 
 

Ad - 3. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – omówił projekt uchwały, który będzie 
przedmiotem obrad sesji dot. stanowiska Rady Powiatu w sprawie czasowego 
wyłączenia z eksploatacji linii kolejowej nr 25 Tomaszów Mazowiecki – 
Skarżysko Kamienna. Przedstawił pisma w tej sprawie Starosty do Prezesa PKP 
oraz Urzędu Marszałkowskiego. 
Pisma w załączeniu. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, że należy poszukać informacji, 
które umocnią to stanowisko np. stan dróg na terenie powiatu koneckiego. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, że nie ma czasu na zbieranie 
dodatkowych opinii. 
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Radny Grzegorz Wąsik – zapytał, czy nie warto było by lobbować w sprawie 
ustawy o komercjalizacji Zakładów Opieki Zdrowotnej, aby kadra zarządzająca 
nie mogła być w przyszłych władzach. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, że właścicielem ZOZ-u jest 
powiat, a nie menadżer.  
 
Radny Krzysztof Obratański – stwierdził, że jest to sprawa Sejmu. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – podkreślił, że jest bardzo wiele spraw, 
o które warto by zawalczyć w Sejmie. 
 
 
Innych spraw nie było. 
 
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rolnictwa stanowią załączniki do niniejszego protokołu .  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 11.30. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Budżetu 
 
 
Monika Trojanowska           Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 20.03.2013r. 
 
 


